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Förvaltningsgruppens protokoll 16 september 
2020

Närvarande:
Arbetsgivarrepresentanter:
Jessica Alfredsson, tf stadsdelsdirektör, ordförande
Roger Mellroth, ekonomichef 
Ulrika Josephson Westberg, chef kansli, sekreterare
Elisabeth Ansell, tf HR-chef
Carolina Bjurling, kvalitetschef
Madeleine Widerström, kommunikationsstrateg

Fackliga företrädare:
Katarina Lindbäck-Tell, Lärarförbundet
Nelly Duran, Kommunal
Hamid Ataie, Kommunal 
Saba Minas, Vision

Anmält förhinder: 
Marianne Wikander, avdelningschef äldreomsorgen
Jan Rönnberg, avdelningschef socialtjänst
Jens Vesterlund, avdelningschef förskola-parklek
Maggy Rezk Alla, SSR
Karin Wrannvik, Ledarna
Martin Junker, Vårdförbundet 
Vicky Creutz, SACO

Tidpunkt:
2020-08-16 kl. 13.00 – 14:20

Plats:
Norra Djurgården Karlavägen 104, plan 6

1. Val av justerare, tid för protokolljustering, godkännande av 
dagordning

Till justerare utses Katarina Lindbäck-Tell för Lärarförbundet, 
Hamid Ataie för Kommunal och Saba Minas för Vision. 
Godkännande av protokollet sker via e-post. Tid för justering 
av protokoll är fredagen den 18 september 
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Dagordningen godkänns.

2. Genomgång av föregående protokoll 
Genomgång av föregående protokoll.

Inga synpunkter på informationen. Protokollet läggs till 
handlingarna.

3. Information om T2 
Arbetsgivaren informerar om tertialuppföljning 2 som beslutas 
om av stadsdelsnämnden den 24 oktober. Arbetsgivaren hade 
inför mötet skickat ut utkast på tertialrapporten. (se bilaga 1)

Hamid Ataie, Kommunal, framför att indikatorn gällande antal 
förskolebarn per anställd borde vara gulmarkerad istället för 
grönmarkerad.

Arbetsgivaren svarar att färgen på indikatorerna visar 
förvaltningens prognos för indikatorn vid årets slut. 
Förvaltningens bedömning är att indikatorn kommer att nås vid 
årets slut. Den är därför markerad i grön färg. Utfallet för 
perioden beskrivs i texten. 

Hamid Ataie, Kommunal undrar hur går med rätt till heltid och 
hänvisar till fråga som ställdes på förvaltningsgruppens 
sammanträde 20 maj 2020.

Arbetsgivaren svarar att heltid är fortsatt norm vid 
nyanställning och arbetet med att erbjuda medarbetare med 
ofrivillig deltid, heltid fortsätter. Under hösten ska 
arbetsgivaren se över AVA anställningar och de anställningar 
som ingåtts med anledning av Pandemin.

4. Rutin för sociala medier på Östermalms 
stadsdelsförvaltning 

Arbetsgivaren informerar om rutin för sociala medier som ska 
fastställas av stadsdelsdirektören. Rutinen utgår från policy för 
sociala medier som har antagits av kommunfullmäktige. (se 
bilagor 2 och 3)

Arbetstagarorganisationerna ser positivt på att det tagits fram 
tydliga styrdokument och har inga synpunkter på informationen.
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5. Halvårsuppföljning företagshälsovården 
Arbetsgivaren redovisar halvårsuppföljning för nyttjande av 
företagshälsovård i förvaltningen. (se bilaga 4)

Arbetstagarorganisationerna har inga frågor på informationen.

6. IA uppföljning 
Arbetsgivaren redovisar en översikt av IA-händelser januari – 
september gällande arbetsskador och tillbud på 
förvaltningsnivå.(se bilaga 5).  

Arbetstagarorganisationerna har inga frågor på informationen.

7. Sjukfrånvaro uppföljning 

Arbetsgivaren redovisar sjukfrånvaron på förvaltningsnivå tom 
juli (se bilaga 6).

Arbetstagarorganisationerna har inga frågor på informationen.

8. Ärendelista till stadsdelsnämnden 

Arbetstagarorganisationerna har inga frågor på informationen.

9. Cesam protokoll och bilagor. 
http://intranat.stockholm.se/Sidor/2013/3/Cesam---staden/ 

Arbetstagarorganisationerna har inga frågor på informationen.

10. Övriga frågor

Arbetsgivaren föreslår att den fysiska skyddsrond som ska 
genomföras i förvaltningslokalerna i Garnisonen som 
informerades om på föregående sammanträde genomförs i 
anslutning till förvaltningsgruppens sammanträde i november 
månad. 

Arbetstagarorganisationerna har inga frågor på informationen.

http://intranat.stockholm.se/Sidor/2013/3/Cesam---staden/
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Ulrika Josephson Westberg, sekreterare

Justeras

..........................................      
Jessica Alfredsson
Ordförande 
tf Stadsdelsdirektör

Katarina Lindbäck-Tell, Lärarförbundet

Hamid Ataie, Kommunal 

Saba Minas, Vision
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